

DAY 1 Kuala Lumpur → Transit City → DaLian

Assemble in KL International Airport for flight to Dalian.

DAY 2 DaLian (Lunch/Dinner)

- ★Visit to Bin Hai Road stretches along Dalian's famous coastline and is a sightseeing must for visitors to the area. The 35 KM long road borders Xing Hai Square in the west and Dong Hai Park in the east. One side of the road features mountainous areas with forests while the opposite side reveals the panoramic coastlines and sea.
- ★Visit to North Bridge ~ is one to commemorate north Dalian and Japan Jiuzhou ties the offshore Linshan spreadeagle mountain valley dry bridge which constructs for the friendship city.
- ★Visit to Dalian tiger beach sea park ~ is situated south statelevel scenic spot area. Is a National biggest granite animal stone carving group tiger sculpture as well as decayed for mysterious Ma Si thoroughbred horse root carving handicraft art center and so on civilized national scenic site.
- ★Xinghai Square,the largest square in Asia,its built to commemorate Hong Kong's return to China.The biggest White Marble Cloud Pillars of china nuilt in the centre of the square.
- ★Visit Dalian Radio and TV Tower,and enjoy night view of Dalian.

DAY 3 DaLian (390km) - ShenYang (Breakfast/Lunch/Dinner)

- ★Visit the busiest area in Shenyang city, Taiyuan Street.
- ★Visit to Shenyang Imperial Palace. It is the only existing royal palace in China outside of the Forbidden City in Beijing. Early construction began in 1625 by Nurhaci, the founding emperors of the Qing Dynasty. By 1631, additional structures were added under Emperor Huang Taiji.
- ★Zhang Xueliang Residence. It is the official mansion and private residence of Northeast warlord Zhang Zuolin and his eldest son Zhang Xueliang, a famous patriotic general, its construction was started in 1914.

DAY 4 ShenYang (295km) - Changchun (Breakfast/Lunch/Dinner)

- ★Visit to Puppet Emperor's Palace. The Palace was the official residence created by the Imperial Japanese Army for China's last emperor Puyi to live in as part of his role as Emperor of the Japanese puppet state of Manchukuo.
- ★Visit to Jingyuetan Ski Resort (excluded skiing fees). The resort boasts one of the longest skiing slopes in Asia and has been famous for its excellent natural skiing conditions.
- ★Visit Cultural Square. The square was the main public gathering place for the puppet Manchukuo regime and is the large square in Changchun.

DAY 5 Changchun (16km) – JiLin (16km) – Changchun (Breakfast/Lunch/Dinner)

- ★View the Magnificent Rimy Pines along the banks of the Songhua River. It is one of the four natural wonders of China, along with the Guilin Mountains and Streams, Yunnan Stone Forest, and Three Gorges on the Yangtze River.
- ★Beishan Park (Northern Hill Park). The Park is reminiscent of many of the similar areas in Suzhou and Hangzhou, with pavilions, bridges, corridors and terraces well designed and scattered about among the hills.
- ★Longtanshan Deer Farm, a place where thousands of Sika Deer and Manchurian Wapiti live.

DAY 6 Changchun (363km) – Volga Manor (Breakfast/Lunch/Dinner)

- ★Winter Clothes Store for your own to replenish winter clothes
- ★Free one Hand Pillow & Warmer Pack one pack
- ★Volga Manor [St. Nicholas Church] [Vodka Castle Wine Tasting] [DIY Matryoshka doll]

Seasonal Arrangement:

Snow Tube Ride will be arrange for group arrival to Volgar Manor on 16 December onwards, per person/ride.

DAY 7 Volga Manor (215km) – Yabuli Ski Resort (Breakfast/Lunch/Dinner)

★Yabuli Ski Resort China's largest integrated snow training center. Yabuli Ski Field Experience and enjoy various activities here as the terrain caters for both beginner to advanced skiers.

※Includes entrance fee. Ski equipment at own expense RMB200/2 hours.

※If you are unable to ski, you may opt for: The World's First Slide RMB280/pax or Horse sled Ride RMB260/pax.

DAY 8 Yabuli Ski Resort (132km) – Snow Village (Breakfast/Lunch/Dinner)

★Snow Village Cold air from Siberia and warm air from the Sea of Japan, resulting in abundant snowfall. Snow usually lasts more than 7 months and the average snowfall may reach up to 2 meters tall. Walkthrough the Snow Village with scenery resembling "snow mushroom", "snow cake" and "snow popsicle". Ride snow grooming car to Yangcao Mountain, the highest mountain in China's Snow Village and enjoy the most scenic view! In this vast virgin forest, it has less grass and more trees.

※Snow Village optional tour: Shilihualang scenic snow RMB350/pax.

**Due to the unique geographical position and retains the original village style of Northeast, therefore hotels and meals have a limitation

**Due to the environmental initiative, visitors are required to walk as this isa "vehicle-free" zone.

**Touche Transport of the property of the property

DAY 9 Snow Village (350km) – HarBin (Breakfast/Lunch/Dinner)

- ★Snow Village Dream House (Include Entrance Ticket)
- ★St. Sophia Church Square It is a typical representative of Byzantine architecture, the majestic St. Sophia Church Square, which constitutes Harbin's unique exotic cultural landscape and urban style.
- ★Binzhou Railway Bridge + Railway Station Square.
- ★Central Street [Taste Modern popsicles]

DAY 10 HarBin (Breakfast/Lunch/Dinner)

★Visit to Sun Island. The snow sculpture at the Sun Island and Ice & Snow World is the main attraction for the Harbin Ice Festival in each year. Ice & Snow World first organized by the Harbin government in 1999. The ice carvings at the Ice & Snow World are regarded as some of the world's finest examples of ice art, with visitors able to admire some of the largest and most majestic ice-sculpted masterpieces.

*The above is the expected date of the Sun Island Snow Sculpture Expo and the Ice and Snow World. The actual opening and closing time will be based on the official website.

DAY 11 HarBin → Transit City → Kuala Lumpur (Breakfast)

★Breakfast box, transfer to the airport for the flight back home.

W Under any unforeseen circumstances caused, the above itineraries may be replaced with another itinerary.

第1天 吉隆坡 + 中转城市 + 大连 (晚餐)

集合于吉隆坡国际机场,飞往大连。

第2天 大连 (早餐/午餐/晚餐)

- ★參觀北橋[~]是一座為紀念北大連與日本九洲結為友好城市而建造的海上臨山鷹嶺幹橋。
- ★遊覽大連老虎灘海上公園[~]位於國家級風景名勝區 南部。 是全國最大的花崗岩動物石雕——群虎雕塑 以及腐朽為神秘的馬斯純種馬根雕工藝品藝術中心 等國家級文明景區。
- ★星海廣場,亞洲最大的廣場,為紀念香港回歸祖國 而建,廣場中央矗立著最大的漢白玉雲柱。
- ★參觀大連廣播電視塔, 欣賞大連夜景。

第3天 大连(390公里) - 沈阳 (早餐/午餐/晚餐)

- ★游览日本人风情一条街和俄罗斯风情一条街,从多 方面多层次了解大连这座现代都市的风貌。
- ★参观沈阳故宫。故宫建于 1625 年,是清太祖努尔哈赤和清太宗皇太极建造和使用的宫殿,现存古建筑 100 多座。沈阳故宫是中国保存至今,清代最早的宫殿建筑群,其历史价值和艺术价值仅次于北京故宫,被誉为"关外紫禁城"。故宫前的街道为满清风情一条街,在这里您将体验到浓厚的历史文化风韵,也可以买到各式各样的纪念品。
- ★参观张学良少帅府。此府为一方形大院,是奉系军 阀首领、东北军统帅张作霖及其长子张学良将军的 官邸和私宅。少帅府始建于 1914 年,是集中西建筑 风格于一体的庞大建筑群,也是迄今为止东北地区 保存最完好的名人故居,为中国重点文物保护单位。

第4天 沈阳(295公里) - 长春 (早餐/午餐/晚餐)

- ★参观伪皇宫。为中国现存的三大宫廷遗址之一,自 1932 年 4 月至 1945 年 8 月以前,一直作为满洲国皇 帝爱新觉罗•溥仪办公和生活的地方。其宫廷区域可 分为用于政务办公的外廷和皇室生活的内廷两个部 分,建筑风格东西合璧。
- ★净月潭滑雪场(含门票,滑雪工具自费)。冬季的滑雪场银装素裹、雪映青松,身临其境将会体味到真正的北国风光,寻到真正冬天的情趣。
- ★长春东北三宝,接着游览文化广场。原名地质宫广场,历史上曾被规划为满洲国新宫廷前的顺天广场,目前是长春市最大的城市广场。

第 5 天 长春 (16 公里) - 吉林 (16 公里) - 长春 (早餐/午餐/晚餐)

- ★沿松花江岸邊觀賞壯麗的雨松。 與桂林山川、雲南石林、長江三峽並稱為中國四大自然奇觀之一。
- ★北山公園(北山公園)。 公園讓人想起蘇州和杭州的許多類似地區,亭台樓閣、橋樑、走廊和梯田經過精心設計,散佈在群山之間。
- ★龍潭山鹿場,數以千計的梅花鹿和滿洲馬鹿棲息的 地方。

第6天长春(363公里)-伏尔加庄园(早餐/午餐/晚餐)

- ★棉服店,添补冬装
- ★每人特别赠送暖手抱枕及保暖贴每人一包,助你游 览更轻松。
- ★伏尔加庄园 【圣尼古拉教堂】【伏特加酒堡-品酒】 【DIY 俄罗斯套娃】

季节限定:

※12 月 16 号以后抵达伏尔加庄园特别安排高山雪圈每人一次。

第7天 伏尔加庄园(215公里)- 亚布力(早餐/午餐/晚餐)

★亚布力滑雪度假区 是亚洲最大的滑雪度假区,沿途可欣赏千里冰封万里雪飘的北国风光。 尽情的享受滑雪乐趣及各项自费雪上活动。

※含入场票,滑雪用具自费大约 RMB200/2 小时

※如不参与滑雪,建议自费项目如:世界第一滑道(RMB280/每人一次),马拉车(RMB260/每人一次)

第8天 亚布力滑雪场(132公里)- 雪乡(早餐/午餐/晚餐)

★雪乡 降雪项繁积,雪期长达 7 个月,雪量堪称中国之最,且雪质好,粘度 高。淳朴的雪乡人在自家挂走大红灯笼,洁白如玉洁白如玉的白雪在大 红灯笼的照耀下,宛若童话世界。乘坐压雪车上北国最高的山峰羊草 山。沿途欣赏千里冰封、万里雪飘、林海雪原、奇松树挂的北国冬季美 景,领略白雪覆盖下,一览众山小的风采。

※雪乡建议自费项目冰雪十里画廊 RMB350/每人。

※雪乡地理位置独特,保留着东北山村的原始风貌,因此酒店及餐食条件有限。 ※雪乡为保持景区内自然的生态环境,雪乡景区内的游览景点多为步行为主,敬 请谅解。

第9天 雪乡(350公里)-哈尔滨(早餐/午餐/晚餐)

- ★雪乡梦幻家园(含门票)
- ★圣索菲亚教堂广场 是拜占庭式建筑的典型代表, 巍峨壮美的圣索菲亚教堂,构成了哈尔滨 独具异国 情调的人文景观和城市风情。
- ★滨州铁路玻璃栈道 + 火车主题广场 网红打卡
- ★中央大街[品尝马迭尔冰棍]

第10天 哈尔滨 (早餐/午餐/晚餐)

★游览太阳岛和冰雪大世界。太阳岛雪雕是中国雪雕艺术的发源地,与冰雪大世界组成一年一度的哈尔滨国际冰雪节的重要部分。冰雪大世界于 1999 年底在美丽的松花江畔诞生,场面恢宏壮阔,造型大气磅礴。

※以上为太阳岛雪雕博览会和冰雪大世界预计日期,实际开园和闭园时 间将以官 方网站宣布为准。

第11天 大连 + 中转城市 + 吉隆坡 (早餐)

早餐盒,送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。

※以上行程之任何景点,如遇节日假期或特殊情况下关闭或休息,将安排其它行 程代替。